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In het nieuwe Provinciaal Omgevingsplan en de Omgevingsverordening van de

Provincie Groningen is sprake van een nieuwe weg tussen Groningen en Ten Boer,

die grotendeels zuidelijk van het Eemskanaal gaat lopen. Op kaart 5c van de

Omgevingsverordening is de strook tussen de huidige weg naar Delfzijl en iets

zuidelijk van het Eemskanaal aangegeven als zoekgebied wegverbinding. In het

Ontwerp POP werd de nieuwe verbinding nog gepland ten noorden van Ten Boer

richting Eemshavenweg. Naar aanleiding van een ingediende zienswijze door de

gemeenten Delfzijl en Appingedam en het bedrijfsleven in Delfzijl heeft de provincie

dit pas onlangs veranderd (zie Nota reacties en commentaar pag. 53). In artikel 4.17

van de Omgevingsverordening staat dat gemeenten in bestemmingsplannen geen

bouwwerken mogen toestaan die de aanleg van de weg onmogelijk maken. Het

nieuwe POP wordt op woensdag 17 juni vastgesteld in Provinciale Staten van

Groningen.

Nu wordt zuidelijk van het Eemskanaal de woonwijk Meerstad aangelegd en in het

verleden heeft de gemeente Groningen altijd aangegeven dat een nieuwe weg

zuidelijk van het Eemskanaal zeer onwenselijk zou zijn, omdat dit de ontwikkeling

van Meerstad zou belemmeren. Bovendien zou het Masterplan Meerstad moeten

worden aangepast, omdat de nieuwe weg daar niet in is opgenomen. Aansluiting van

de nieuwe weg op het ringwegenstelsel van de stad Groningen zou ook een stevige

ingreep betekenen.

Bovenstaande brengt ons tot de volgende vragen:

1) Is het College op de hoogte van de wijziging van het zoekgebied voor de

wegverbinding Groningen Ten Boer naar het gebied ten zuiden van het

Eemskanaal in het POP en de Omgevingsverordening Groningen?

2) Heeft de provincie overleg gehad met projectbureau Meerstad over de mogelijke

nieuwe weg langs het Eemskanaal?

3) Is het college het met de fractie van GroenLinks eens dat het verplaatsen van de

wegverbinding richting Ten Boer naar de zuidzijde van het Eemskanaal een

ongewenste ontwikkeling is?

4)  Heeft het college overleg gehad met de provincie Groningen over genoemde

wijziging van het POP?

5) Welke stappen gaat het college ondernemen om het nieuwe tracé voor de weg

naar Ten Boer tegen te houden?



Het college beantwoordt de vragen als volgt:

Groningen, 7 juli 2009.

1.

Ja. 

De gemeente Groningen is vertegenwoordigd door wethouder Dekker in de stuurgroep

van de verkennende studie naar de toekomst van de N360. De studie wordt verricht

door de provincie in overleg met de gemeente Groningen, Ten Boer, Appingedam en

Delfzijl. Op 7 juli 2008 hebben wij u hierover in een brief geïnformeerd. De studie

loopt inmiddels circa een jaar. 

Het oorspronkelijke zoekgebied voor de verkenning lag alleen ten noorden van het

Eemskanaal. Het buiten beschouwing laten van mogelijke alternatieven ten zuiden van

het Eemskanaal kwam voort uit de planvorming van Meerstad waar destijds gekozen is

om de verkeersontsluiting niet te combineren met (een verlegd tracé van) de N360. 

Begin 2009 werd duidelijk bij de betrokken partners, waaronder ons college, dat de

inperking tot alleen een zoekgebied ten noorden van het Eemskanaal

verkeersplanologisch niet verdedigbaar is. De consequenties van alternatieven op

bestaand tracé en ten noorden van Ten Boer op landschap en huidige bebouwing zijn

groot en leiden net als aan de zuidzijde tot lastige opgaven. Het op voorhand uitsluiten

van alternatieven, die uitgaan van een voor de hand liggende verkeerkundige lijn vanuit

de N360 naar de Oostelijke Ringweg, leidt zo tot een incomplete verkenning. Dit heeft

ons, samen met de andere leden van de stuurgroep, ervan overtuigd dat het onlogisch is

om in deze fase geen alternatieven ten zuiden van het Eemskanaal te onderzoeken.

Daarbij gaat het niet om een tracé ten zuiden van het Eemskanaal helemaal naar

Delfzijl maar om een directe lijn vanuit de huidige N360 naar de Oostelijke Ringweg. 

Naast inhoudelijke argumenten speelt een rol dat we, wanneer we in de verkenning ons

nu teveel inperken, in latere stadia naar verwachting alsnog worden gedwongen vanuit

planologisch juridische procedures om uitspraken te doen waarom niet ten zuiden van

het kanaal is gekeken. Immers bij inperking van het aantal oplossingsrichtingen hoort

een gedegen onderbouwing. 

Tot slot willen wij u erop attenderen dat het gaat om een verkenning. We bekijken de

situatie vanuit een breed perspectief en van voorkeuren voor alternatieven ten noorden

van Ten Boer, het huidige tracé of ten zuiden van het Ten Boer is nu nog geen sprake. 

Na de zomer worden globale alternatieven ontwikkeld ten zuiden van het Eemskanaal

en wordt gekozen welke alternatieven aan de al ontwikkelende alternatieven ten

noorden van het Eemskanaal worden toegevoegd. Daarna volgt de verdieping in de

verkenning op een breed scala aan verkeerskundige, ruimtelijke, ecologische en

economische aspecten.

2.

Ja. 

Er zijn diverse overleggen geweest met projectbureau Meerstad maar ook met de

gemeente Slochteren. Beiden delen de analyse dat inperking van het zoekgebied in de
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verkenning in deze fase te vroeg is. De uitbreiding van het zoekgebied maakt dat de

stuurgroep dan ook met deze twee partners is uitgebreid.

3.

In deze fase van de verkenning nemen wij hierover geen standpunt in. We wachten de

uitkomsten van de verkenning af. 

4.

Ja.

Zie eerdere beantwoording.

5.

Geen. 

Wij hechten groot belang aan een objectief en compleet beeld van de mogelijkheden

om de N360 aan te pakken met alle bijbehorende consequenties. Daarom denken wij

in deze fase constructief met de provincie in de verkenning mee, ook over alter-

natieven ten zuiden van het Eemskanaal.
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